



READ USA

ပေးလပေါင်းလင်္ဂွန်မှ မေးညွှန်

ပေးလပေါင်းလင်္ဂွန် ဝိစိတ်သည်ကျနပ်တ၏ အလသေးအသေးထဲတွင် မကပင်တည်ရ ဝိလနသည်။



READ USA မှုအသိ ငေးအဝိ ငေး မိတြက်မ ဝေး

READ USA သည် Duval သက်တော အတွင်းသ မက ကဏ္ဍအသ ငေးသ ငေးတွင်အခိုင်အမ ပ ငေးသပါငေးသဆ ငရ ငွက်မှုမ ငေး ငြေင် အတနျး အဆငအ လိုက်စ ငြေင်စွမ်းရည်ကို ရရှိသစရန်သသို တသန ငြေင် ရလဒ်သက ငေးရရှိသ က ငေး သက်သသ ပ ငေးသည ဝိစိုသပါငေးအက ပြုးသက်သရ က်မှုခ ငြးကပ်နည်းကိုသဆ ငရွက်ရန်ကတိ ပြု ငေးပါသည်။ READ USA သခါငေးသဆ ငပိုငေးသည်ဤအ ငေး ငိုတပ ငေးသ ပါငေးသဆ ငရွက်မှုပိုငေးတွင်အ ပည ဝ်အဝ မြဲပြန်သို ဆ ငရ ငွက် ငေးပပ ငေး ငေးတိုအ မ ငေးစိုတွင်အသ ခခံက သသအခနျးကဏ္ဍမှပါဝင်ခံ ပါသည်။ အတ တကွပ ငေးသပါငေးသဆ ငရ ငွက် ခငေး ငြေင် ကျွန်ုပ် ဝိတိုသ ညစ တတ်သ မ က်သရားကွ ဟခ က်ကိုသလ ခ ရန်ပို၍ မန်ဆန်အ လှမ်းက ယ်စွဉ်း ဝ်ဆည်းသဆ ငရွက်နိုင်ပပ ငေး ကျွန်ုပ် ဝိတို၏ လ မှုအသိုငေးအပိုငေးအသပေါ် အ ပြုသသဘ သဆ ငသည ဝ်သရရှိညစိုသ ပါငေးအက ဝိငြးငေးသက်သရ က်မှုရှိသစပါသည်။

အတနေးအ ငအ ကိစ ငြတ်လ ဝေး ငွှံ့ငွှံ့လ ဝ်စည်းရို ဝေးမှု

READ USA သည်စ တတ်သ မ က်သရားကွ ဟခ က်ကိုသလ ခ ရန်အဓိက ငေးလိုပသဆ ငသည ဝ်Duval သက်တော ၏ သဒသတွင်း အတနျး အဆငအ လိုက်စ ငြေင်သရားလျှိုသဆ ဝ်စည်းရိုးမှုRead Jax ကိုငြေင်တ ငေး၍ စတင်မိတ်ဆက်သပျးရ တွင်အသ ခခံအိုတ် မစ ငြေင်ရ ခငေး အတွက်ဂိုဏ်ယ ပါသည်။ READ USA သည်စ အုပ်သရားခ ယ်ခွငန် ငှ ဝ် ပိုငဆ ငို ခ ငွင်၊ စ တတ်သ မ က်သရား အန ငေးကပ်သင် ပမှု၊ ယဉ်သက ပျးမှုသပါငေးစိုစ တတ်သ မ က်သရား အစ အစဉ်နငှ ဝ် သင် က ငေးသရားဆရ မ ငေးအတွက်စ တတ်သ မ က်သရား အတတ်ပည ငြေီငြေီပြုး တိုျးတက်သရားတိုပါဝင်သည ဝ် ဆနျးသစ်သသ အစ အစဉ်မ ငေးကိုကျွန်ုပ် ဝိတို၏ လ မှုအသို ငေးဝ်အပိုငေးရှိသက ငေးသ ငေးမ ငေးနငှ ဆရ မ ငေး ဝ်အသရ က်ပိုသ ပျးရန်ပိုသ ဆ ငယ င်တစ်ခိုအ ငြေစ်သဆ ငရွက်ပါသည်။

READ USA သည် Jacksonville ၏ Out East ဧရိယ ရှိစ တတ်သ မ က်သရားကွ ဟခ က်ကိုသလ ခ ရန်LIFT JAX နငှ လ ညျးပ ငေးသပါငေး သဆ ငရွက်ပါသည်။ အ ငေး သ ငြေင် ကျွန်ုပ် ဝိတိုသ ညJohn Love ကသလျးအရွယ်သလ လ သရားစငတ် နငှ ဝ် Long Branch Elementary ရှိသက ငေးသ ငေးမ ငေးအတွက်စ တတ်သ မ က်သရားအခွငအ လမ်းမ ငေး ပံ ပျိုးသပျးရနအ တွက်LIFT JAX နငှ ဝ် အန ငေး ကပ်ပ ငေးသပါငေးလိုပသဆ ငပါသည်။

READ USA စ တတ်လခမ က်လ ဝေး အနီးကပ်သင်ခပမှု

READ USA သည်စ တတ်သ မ က်သရား အက အည လိုအပ်သနသသ မ လတနျး သက ငေးသ ငေးမ ငေးကိုတစ်ဦးခ ငေး စ တတ်သ မ က်သ ရှား သင ဝ်က ငေးပိုခ သပျးရန်ဆယ်သက ဝ်သက်နည်း ပဆရ မ ငေးကိုသခေါယ ခငေး၊ အလိုပခန ဝ်ခ ငေး၊ သလက ငယ ပျး ခငေးနငှ ဝ် လစ သငသပျး ခငေး ငြေင် လ မ ဝိငြးငေးဘ သ စိုလင်သသ ဆရ မ ငေးကွန်ရက်စနစ်တညသဆ က်ရ တွင်တိုက်ရိုက်အ ငေး ငြေည ဝ်က ည သပျး ပါသည်။ ကျွန်ုပ် ဝိတိုသ ည2025 ခိုနစ်တွင်သဒသတွင်းစ သင်ခနျးမ ငေး၌ လ ငြေီမဟိုတ်သသ အမ ဝိငြးငေးသ ငေး1,000 ရှိရန်ကကျိုးပမ်းမှု တွင်Jacksonville ပညသ ပ ည သရား ရန်ပိုသငွေအွေ ချို(JPEF) နငှ ဝ် လက်တွ သဆ ငရ ငွက်ခွင် ရရှိသည ဝ်အတွက်ဂိုဏ်ယ မပါသည်။

READ USA စ တတ်လခမ က်လ ဝေး အနီးကပ်သင်ခပမှု

READ USA ၏ စ တတ်သ မ က်သရား အန ငေးကပ်သင် ပမှုအစ အစဉ်သည်မ လတနျးသက ငေးသ ငေးမ ငေးအ ငေး စ တတ်သ မ က်သရား အန ငေးကပ်သင် ပသပျးရန်ဆယ်သက ဝ်သက်မ ငေးကိုသခေါယ ၊ ခနအ ဝ်၊ သလက ငရွှိ လစ သငသပျး ငေးသည်။ ဆယ်သက ဝ်သက်အမ ငေး စိုသည်အ က်တနျးသက ငေးသနအရွယ်DCPSသက ငေးသ ငေးမ ငေးနငှ ဝ် အသ က်အပံနည်းပါးသသ အသိုငေးအပိုငေးမ ငေးမှလ သ မ ငေး ငြေီ ကသည်။ အန ငေးကပ်သင် ပမှုအတနျးမ ငေးအတွင်းမ လတနျးသက ငေးသ ငေးမ ငေးသည်တစ်ဦးခ ငေး အ ငေး ကပ်မတ်အန ငေး ကပ်သင် ပမှုကိုရရှိသည်။ ငေးတွင်ရလဒ်သက ငေးရရှိ ငေးသ က ငေး သက်သသ ပ ငေးပပ ငေးအသ က်အ ငေး အသ ခခံသသ စ တတ်သ မ က် သရား သင်ရိုးည နျးတမ်းကိုအသိုျး ပြု ငေးပပ ငေး တစ်ဦးခ ငေး သင် က ငေးသရား အသ ခအသနအတွက်သငယ် လ ဝ်သအ ငပင်ဆင် ပျးသည်။ နည်း ပဆရ ဩနို ငေးဝ်သရားမ ငေးမ ငေးနငှ ဝ် ဆရ မ ငေးသည်အစ အစဉ်အတွင်း နည်း ပဆရ မ ငေးအ ငေး လမ်းည န်မှုသ ပျးပပ ငေး READ USA သည် Kids Hope Alliance မှသငသ ကျားပံ ပျိုးမှုရယ ၍ နည်း ပဆရ မ ငေးအတွက်အလိုပသနရ သိုအ ကကျိဒြေပိုလ ပိုပသပျး ခငေး ငြေင် ပိုမုန် ငြေစ်သနက သွ ငေးသရားလ သရား အတ ငေးအဆ ငေးကိုငြေီရှ ငေးသပျးပါသည်။ READ USA ၏ ခနအ ဝ် ငေး သသ နည်း ပဆရ က်ဝက်သက ဝ်သည်စ ပသပျးရမညသ နရ သိုလိ သရ က်ရန် ဤဝန်သဆ ငမှုကိုအသိုျး ပြုပပ ငေး ငေးသည်ဆယ်သက ဝ် သက်နည်း ပဆရ မ ငေးစွ အတွက်ဝန် မ်းအငအ ငေးနငှ ဝ် ပ မချိုး မိတ်ဆက်သပျး ခငေးလည်း ငြေစ်သည်။ ဆယ်သက ဝ်သက်နည်း ပဆရ မ ငေးသည်မ လတနျးသက ငေးသ ငေးမ ငေး၏ စ ငြေင်စွမ်းရည်မ ငေး ရရှိလ သစရိုမ မက ငေးတို၏ စ ငြေင်စွမ်းရည်မ ငေးကိုလ ညည်း မ ငြေင် ငန် ငို က် ငေးတိုသ ရှားခ ယ်သည် အလိုပအကိုင်လမ်းသ က ငေးသိုက ငေးသ ပ ငေးသပျးမည ဝ်ငြေီျးတန်သသ ဝန် မ်း ငြေီခို၊ ပြေီျးတက်သရား စွမ်းရည်မ ငေးကိုရရှိသည်။ နည်း ပဆရ မ ငေးကိုသလက ငယ ရားနငှ ဝ် အန ငေးကပ်သင် ပမှုအတွက်တစ်န ရ လ င် \$15 သပျးပပ ငေး အလ ငေးအလ ရှိသသ နည်း ပဆရ မ ငေးအသန ငြေင် www.readusainc.com/apply သိုသွ ငေးသရ က်၍ အစ အစဉ်အတွက်သလ က် ငေးနိုင်သည်။



READ USA ယဉ်လက ဝေးမှုလပေါင်းစုံ အသံထွက်ကြိတ်ဖတ်မေး အစီအစဉ်

ကသလျားမ ဂျားကိုဂျားတို့နှင့် တ်သသ သမ ဂျားပါရှိသည် စ အိပ်မ ဂျား၊ ဂျားတို့၏ ကိုယ်ပိုင် ဂြံသက ဂျားနှင့် လ မ ဝိဂြုဗျားကို င်ဟပ်သစသည ဝ်ပို ပငမ ဂျားနှင့် သိ တျို့သပျား ချား ဖြေ ဖိမိကိုယ်ကိုတဖြိုး ဂျားမှုကို တျိုးတက်လ သစပါသည်။ က သလျားမ ဂျားသည်ပို ပင(သို့) ဝိ စ အိပ်နှင့် သိ တျို့တို ပ နသ ညအ ခါတွင် အဓိက ဇတ်သက င်၊ အသသျားအြေ ဇတ်သက င်မ ဂျား၊ အဓိက ပသန (သ) ဝိုဝိ ဇတ်လ များ၏အ ခ ဂျားသသ လကခဏ ရပ်မ ဂျားနှင့် ဆက်စပ်ခံစ ဂျားနိုင်လ ပါသည်။ ဤ ဆက်စပ်မှုမှတစ်ဆင့် စ အိပ်မ ဂျားသည်ကသလျားမ ဂျားအ ဂျား ယဉ်သက ဂျားမှုနှင့် ကိုယ်က ငတ် ရ ဂျားဆိုင်ရ တဖြိုးမ ဂျားကိုသိရှိန ဂျားလည်သစပါသည်။

ယဉ်သက ဂျားမှုသပါဂျားစီစ တတ်သ မ က်သရားပသရ ဂ က်အတွက် READ USA က သရားခ ယ် ဂျားသသ ကသလျားဖြေစ အိပ်မ ဂျားတွင် ဇတ်လများ၊ ဇတ်သ က ဂျား သ ပ သန ငှ ဝ် ဂျား၏ကိုယ်စ ဂျား ပြုသသ ယဉ်သက ဂျားမှုမ ဂျားမှ အစစ်အမှန် ဖြေ ကပါသည်။ ဇတ်သက င်မ ဂျားနှင့် ဇတ်လများမ ဂျားသည် ကိုယ်စ ဂျား ပြုဖြေ ဝ် ပ မှုနည်းပါးပပ ဂျား မတ ကွ ပ ဂျားသသ လ မ ဝိဂြုဗျားမ ဂျားနှင့် ယဉ်သက ဂျားမှု အမ ဝိဂြုဗျားမ ဝိဂြုဗျားကို ကိုယ်စ ဂျား ပြုပါသည်။

READ USA သည် Jacksonville တကက သိုလ်၊ Rotaract Club of Jacksonville's Beaches၊ Cummer Museum of Art & Gardens နှင့် အ ခ ဂျားသသ အြေ ဂျိုးအစည်းမ ဂျားမှလ မှုအသိုဂျားအို ဂျား သခါဂျားသဆ င်မ ဂျားအသ က ဂျား ပါဝင်သည ဝ်အသိ ဝှေကြိတ် ဇတ်လများမ ဂျားကိုဖြေတ ဂျားရန်သ ဒသတွဂျားရှိအမ ဝိဂြုဗျားမ ဝိဂြုဗျားသသ ပိုဂြိုဟ်မ ဂျား၊ အြေ ဝှေဂျိုးအစည်းမ ဂျားအ ပ ဂျားနှင့် ပ ဂျားသပါဂျားသဆ င်ရွက်လ က်ရှိပါသည်။ ဤပိုဂြိုဟ်မ ဂျားသည်ဂျားတို့၏ အနစ ဝ်သက်ချား ကသလျားဖြေ တ်စ အိပ်မ ဂျားကို ဗ ဒယ ပိုမှတစ်ဆင့် သစရန်သစတန ဖြေ အခ ဝိနသ ပျားခ ကပါသည်။



ကျနပ် ဝ်တ၏ ယဉ်လက ဝေးမှုလပေါင်းစုံ စ တတ်လခမ က်လ ဝေး အစအီစဉ်န ဝ် အသ ထို ကွ ငြိတ်ဖတ်မေးတကိ ဝိ ဤလန တွင်ဝင်လ က် ကည ဝ်ရွပေါ-

READ USA လစတန ဝ န်ထမ်း တစ်လယ က် ခြစ် ပေါ

သစတန ဝ န် များမ ဂျားသည် READ USA ကိုဂျား၏ အသက င်အ ည ဩ သနသည် ဝ် အစ အစဉ်မ ဂျားတွင်က ညရ နန ငှ ဝ် ရလဒအ သန ဖြေ ကျနပို တို နသ ဆ င် ဝှေသပျားသနသသ သစတန ဝ န် များနှင့် သက ဂျားသ ဂျားမ ဂျားအတွက်ဘဝသ ပ ဂျားလ သရား အခွငအ် လများတစ်ခိုကို သတျို့ ကြိစ ဂျားနိုင်သစရန်မရှိမ ဖြေလိုအပ်ပါသည်။ ကျနပို ဝ်တို့၏ သစ တန ဝ န် များမ ဂျားသည်ကျနပို ဝ်တို့၏ နစ ဝ်စဉ်စ အိပ် အသရ ဂျားပ ဝှေသတ ဝ်မ ဂျားနှင့် တစ်နှစ်ပတ်လျှားရှိသသ အ ခ ဂျားစ အိပ်ပွ သတ ဝ်မ ဂျားကို ပံ ပျားက ညသ ပျားပါသည်။

READ USA လစတန ဝ န်ထမ်းတစ်လ ယ က်ခြစ် ဝ် န်ဤလန တွင်ဝင် ကည ဝ်ပေါ-



Khan အကယ်ဒမီ စ တတ်လခမ က်လ ဝေးအ င်းအခမစ်မ ဝေး

Khan အကယ်ဒမီသည်စ တတ်လခမ က်လ ဝေး စွမ်း ည်မ ဝေး တို ဝေးတက်လစ န်အမ ဝိ ဝေးမ ဝိ ဝေးလသ အ င်းအခမစ်မ ဝေးကို လထ ကပ် ဝှံ လပေးပေါသည်။ အြေ အလက ငတ် ဖြ ဖြ ဝ် န် ဤ ယွ က်လ သ အ င်းမ ဝေးကို ပ်လ င်ပေါ-

- » www.khanacademy.org သိုဝင်လ က်ပေါ
- » “အလက ငြ င်းမ ည” ဝ် ကိ န ဝိပပိမ အြေ အလက ငတ် ဖြ ဖြ ဝ်ပေါ။
 - ထအိ ခပင်သင်သည့်အသကနစ န်စ န် အ် ထက် ကလ ဝေးမ ဝေးကို ထည ဝ်သွေးနို င်ပေါသည်။
- » စ ငြတခြငေးန ဝ် သ စက ဝေး အတတ်ပည ပျူရ ဝေး မှုမ ဝေးနှင့် အခြ ဝေးစိတ်ဝင်စ ဝေးသည်မ ဝေးကို ဝင်လ က် ကည ဝ်ရွ န် “သင်တန်းမ ဝေး” ကိ န ဝိပ ပေါ။
- » သင်သည်သင်က လ ဝေး၏လအ င်းမ ဝေး ဝှေ ဝိ ဝ် မိ ဒက် ရ ဝ် တ်တွင် အပဒိတ်မ ဝေးကို ကြ ရ ဝိနို င်ပေါသည်။
- » လအ င်းခမစ်မူမ ဝေးကို ဂ က်ခပ လပေး န်သတိ ပေါ။

